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میلاد جهانی، هافبک چپ ریزنقش و تکنیکی ذوب آهن 

با یک ضربه بغل پای دقیق در دقیقه ۹۰ موفق شـــد برای 

تیمش گلزنی کند تا مزد تلاش و جسارت ذوبی ها در نیمه 

دوم دیدار با پرســـپولیس با این گل محقق شود، هرچند 

خودش اعتقاد دارد اگر شانس با ذوب آهن یار بود، این تیم 

می توانست با نتیجه خوبی در ورزشگاه آزادی پرسپولیس 

را شکســـت دهد! جهانی که به همراه مهدی قایدی فصل 

گذشـــته به طور مشترک عنوان آقای پاس گل را به دست 

آورد، در این فصل نیز در ترکیب ذوب آهن عملکرد مطلوبی 

را از خود به ثبت رســـانده و به همـــراه تیم اصفهانی بازی 

به بازی بهتر هم می شـــود. اگرچه دو ســـه روزی از دیدار 

با پرســـپولیس می گذرد اما صحبت هـــای گلزن ذوبی ها 

مقابل نایب قهرمان آسیا از ناگفته های این دیدار می تواند 

خواندنی باشد. گفت وگوی »فرهیختگان« با هافبک گلزن 

ذوب آهن را در ادامه می خوانید. 

از شرایط ذوب آهن آغاز کنیم. وضعیت تیم چطور است؟ 

ذوب آهن تیم قدیمی و ریشـــه داری اســـت و خوشحالم برای 

ایـــن تیم بازی می کنم. من هم ســـعی می کنـــم همه توانم را 

برای کادرفنی و هواداران و برای ســـربلندی این تیم اصفهانی 

بگذارم و امیدوارم ان شاءالله در آینده برای ذوب آهن بهترین ها 

رقم بخورد. 

مقابل پرســـپولیس درحالی که با یـــک گل عقب بودید و 

خیلی هم امیدی به بازگشـــت نداشـــتید اما به یکباره در 

نیمه دوم ورق برگشت و انگار یک تیم دیگر به زمین آمد. 

رحمـــان رضایی در رختکن چه چیزی به شـــما گفت که تا 

این اندازه متحول شدید؟ 

با توجه به اینکه در ورزشگاه آزادی و در خانه پرسپولیس بازی 

می کردیـم یـک مقـدار طبیعـی بـود کـه در نیمـه اول دفاعـی 

بـازی کنیـم. یک سـری از بازیکنـان مـا جـوان هسـتند و بـرای 

اولین بـار بـود کـه در این ورزشـگاه مقابل یک حریف اسـمی به 

میـدان می رفتنـد امـا در بیـن دو نیمـه با صحبت هـای رحمان 

رضایـی قـرار شـد در زمیـن حریـف بـازی کنیـم کـه خداراشـکر 

سـوار بازی شـدیم و توانسـتیم گل تسـاوی را بزنیم و دو فرصت 

دیگـر هـم داشـتیم که بـه گل تبدیل نشـد. 

قضاوت بیژن حیدری در این دیدار چطور بود؟ تو در زمین 

احساس کردی که داوری به ضرر ذوب آهن است؟ 

نمی خواهم درمورد داوری صحبت کنم چون در حیطه وظایف 

من نیست و کارشناسان امر باید در این خصوص صحبت کنند. 

در یک صحنه عبدالله حســـینی با ســـعید آقایی درگیر 

شدند اما نکته جالب آنجا بود که این درگیری بعد از بازی 

در رسانه ها هم ادامه پیدا کرد. به عنوان کسی که در زمین 

از نزدیک شاهد ماجرا بودی، حق را به چه کسی می دهی؟ 

وقتـــی عقب افتادیم، به صورت طبیعی حمله می کردیم تا گل 

مساوی را بزنیم اما پرسپولیسی ها خود را زمین می زدند تا بازی 

بخوابـــد اما با همه این تفاســـیر و درگیری هایی که پیش آمد 

همه فوتبالیست ها در بیرون از زمین با یکدیگر رفیق هستند. 

در دقایق پایانی چه اتفاقاتی افتاد؟ 

در دقایق پایانی این دیدار شـــرایطی ایجاد شـــد که از لحاظ 

روحـــی و روانی بچه ها به هم ریختـــه و جر و بحث هایی  پیش 

آمد، البته از ادامه ماجرا و جر و بحث ها در بیرون از زمین خبر 

ندارم اما آن چیزی که دیدم و شـــنیدم چیز خاصی نبود و فقط 

می دانم پرسپولیسی ها می خواستند به قصد وقت کشی بازی 

را بخوابانند. 

در دقیقه ۹۰ هم که با گل تو ۳ امتیاز از چنگ پرسپولیس 

پرید.   درمورد گلی که زدی هم صحبت کن. 

خداراشکر قبل از بازی کادرفنی و رحمان رضایی آنالیز خوبی 

از حریف داشـــته و نکات خوبی را به ما انتقال داده بودند که 

این نکات در ذهن ما برای مســـابقه ثبت شده بود. این گل هم 

در دقایق پایانی حاصل تلاش تک تک بچه ها در زمین و آنالیز 

کادرفنی و تحقق خواســـته های مجموعه تیم بود که با ضربه 

من به ثمر رســـید. در دقیقه ۹۰ وقتی مارکوویچ آن پاس را داد 

دیگر نمی شـــد توپ را تبدیل به گل نکنم. البته از این موضوع 

خوشحالم که با گل من بازی مساوی شد و به یک امتیاز رسیدیم 

اما اگر مقداری بخت با ما همراه بود، می توانســـتیم با اختلاف 

سه گل پرسپولیس را شکست دهیم. 

برای حدود نیم ساعت با پارچه ای در دهانت بازی کردی، 

موضوع چه بود؟ 

متاســـفانه در نیمه دوم در برخورد با حســـین کنعانی زادگان، 

دندانم شکست و لبم پاره شد اما با این شرایط تا دقیقه ۹۰ تلاش 

کردم برای ذوب آهن مثمرثمر باشـــم، هرچند این برخوردها در 

فوتبال طبیعی است و مدافعان می خواهند تا از دروازه خودی 

مراقبت کنند و ما هم فوتبال بازی می کنیم و این مسائل پیش 

می آید. یک ســـری مســـائل و اتفاقات هم در محوطه جریمه 

ذوب آهـــن پیش آمد چون ما هم می خواســـتیم از دروازه مان 

حراست کنیم و گل نخوریم. 

با این فوتبال زیبا و تماشاگرپســـندی که ذوب آهن بازی 

می کند چطور در رده پانزدهم قرار دارید؟ 

تیم ما در آینده بهتر هم خواهد شد اما درحال حاضر جایگاه مان 

در جدول چه از لحاظ فوتبالی که بازی می کنیم و چه از لحاظ 

شخصیت تیمی در حد و اندازه های تیم پانزدهم جدول نیست 

و باید جزء ۵ تیم بالای جدول باشیم. ان شاءالله برای بازی های 

آینده، با قدرت و تمرکز بیشتر به میدان می رویم تا با کسب سه 

امتیاز دیدارهای پیش رو از قعر جدول رها شویم. 

قرار بود قبل از فینال آســـیا با پرســـپولیس بازی کنید اما 

این دیدار به خاطر کرونایی شـــدن چند بازیکن ذوب آهن 

لغو شد. واقعا چنین اتفاقی افتاد یا دنبال بهانه برای لغو 

بازی بودید؟ 

بله، به خاطر کرونا این بازی به تعویق افتاد و خیلی از بازیکنان ما 

کرونا گرفتند، هرچند می توانستیم در همان زمان هم بازی کنیم 

و به همین نیت هم از روز قبل به تهران آمدیم و می خواستیم با 

پرسپولیس بازی کنیم اما مشکلاتی پیش آمد و به خاطر کرونایی 

شدن چند بازیکن مان درنهایت بازی به تعویق افتاد. این یک 

اتفاق طبیعی اســـت حتی در لیگ برتر انگلیس هم به خاطر ۵ 

بازیکن کرونایی منچسترسیتی، بازی این تیم مقابل حریفش 

لغو شد. ما که حدود ۱۲ بازیکن مان کرونا داشتند. 

برخی عنوان کردند که این ادعا دروغ است و ذوبی ها در 

آن برهه زمانی نخواستند با پرسپولیس بازی کنند. 

خیر، این طور نیست. واقعا بازیکنان ذوب آهن کرونا گرفته بودند. 

درواقع بعد از تست آخر مشخص شد که خیلی ها نمی توانند تیم 

را همراهی کنند. مطمئنا پزشکان تیم نمی خواهند خودشان 

را با دروغگویی خراب کنند. ما در همان زمان هم با تمام قوا به 

تهران آمده بودیم که درنهایت بازی کنسل شد. 

با توجه به نتایج ذوب آهن به نظر می رسید رحمان  رضایی 

خیلی تحت فشار است. 

بله، درســـت اســـت. آقا رحمان خیلی تحت فشار است، البته 

بازیکنان علاقه زیادی به وی دارند و او هم از شـــخصیت بسیار 

خوبی برخوردار بوده و برخوردش طوری است که با همه رفیق 

اســـت و بازیکنان در زمین با وی راحت هستند و خوب ارتباط 

می گیرند. آقارحمان مثل برادر ماست و ما هم تمام تلاش مان 

را می کنیم تا او ســـربلند باشد. به طور مثال بعد از مصدومیت 

خودم در زمین با وجود اینکه درد زیادی داشتم و نمی توانستم 

دیگر به کار ادامه بدهم اما تا دقیقه ۹۰ ایستادم و تلاش کردم 

تا رحمان رضایی و ذوب آهن سربلند شوند. 

نگفتی در بیـــن دو نیمه رحمان رضایی چه صحبت هایی 

را مطرح کرد که تا این اندازه روند ذوب آهن خوب شد. 

یک مقدار صحبت های روحی روانی انجام داد و از ما خواست 

تـــا بالاتر بازی کنیم و در زمین حریف پرسپولیســـی ها را پرس 

کرده و از هیچ چیز نترســـیم و به همین نیـــت در نیمه دوم به 

میدان آمده و بازی را دســـت مان گرفتیم. به همین دلیل فکر 

می کنم در نیمه دوم توانستیم بهترین بازی خود در این فصل 

تا اینجای کار را ارائه دهیم. خود من به شـــخصه در نیمه دوم 

از فوتبالـــی که بازی کردیم، لذت بردم. آقا رحمان هم در بین 

دو نیمه از بچه ها خواســـت به زمین بروند و از فوتبالی که بازی 

می کنیم لذت ببریم و درخواســـت کرد هرچه در توان داریم در 

زمین بگذاریم و ما هم حرف او را به خوبی گوش کردیم و موفق 

شدیم و فقط حیف شد درحالی که می توانستیم پرسپولیس را 

ببریم، این اتفاق نیفتاد. 

ســـال های قبل در چند مقطع موردتوجه اســـتقلال قرار 

گرفتی اما این اتفاق نیفتاد و انگار به خاطر ســـن و سالت 

این انتقال کنسل شده بود. 

صحبت هایی شده بود اما فوتبال حرفه ای به سن و سال نیست 

بلکه به بازی و تلاش کردن در زمین اســـت. خیلی از بازیکنان 

مثل ســـیدجلال حســـینی یا رضا عنایتی و خیلی های دیگر 

در ســـنین بالا بهترین نمایش را ارائـــه داده اند و حتی بهتر از 

جوان ترها هم بازی کرده اند و فکر نمی کنم این مسائل به سن 

و سال ربط داشته باشد.

جهانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: قرمزها می خواستند با وقت کشی بازی را بخوابانند

می توانستیم با اختلاف ۳ گل پرسپولیس را ببریم 
بازی منچسترسیتی با ۵ کرونایی لغو شد، ما ۱۲ مبتلا داشتیم ولی آماده بازی بودیم
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قاضی پرونده شستا ساختمان باشگاه را انتخاب کرد، قرمزها شاید به چیذر نقل مکان کنند

ین طلبکار فدراسیون فوتبال پرسپولیس جدیدتر
درخواست باشگاه از فدراسیون: یا سند بزنید یا ۳۰درصد پرداختی را پس بدهید

اوضـاع و احـوال مالـی ورزش کشـور و به خصـوص فوتبـال که یکـی از ورزش های 

پرهزینه در کشـور به شـمار می رود چندان مسـاعد نیسـت و نه تنها باشـگاه های 

کشـور در ایـن روزهـا بـا مشـکلات اقتصـادی دسـت وپنجه نـرم می کننـد بلکـه 

فدراسـیون فوتبال کشـورمان نیز به دلیل شـرایطی که تحریم ها برایشـان ایجاد 

کـرده و البتـه وضـع نابسـامان ریاسـت ایـن فدراسـیون، بـا مشـکلات عدیـده ای 

روبه روسـت کـه شـاید ادامـه ایـن اوضـاع در آینـده ای نزدیـک فوتبال کشـور را در 

مجامـع بین المللـی بـا مشـکلات بزرگ تـری مواجـه کند.

فدراسـیونی ها کـه هنـوز بـا مارک ویلموتس و شـکایت سـنگینی کـه بابت غرامت 

قـراردادش در دیـوان عدالـت ورزش مفتـوح اسـت، دسـت وپنجه نـرم می کننـد، 

حالا بازهم به خاطر قرضی که بابت پرداخت دسـتمزد این مربی از شسـتا گرفته 

بودنـد بـا چالشـی جـدی مواجـه شـده اند و حتـی تـا آسـتانه مزایـده سـاختمان 

فدراسـیون هـم پیـش رفتنـد و حـالا به دنبـال راه حلـی هسـتند کـه این مشـکل را 

هرطور شده برطرف کرده و بیش از این به آبروی فوتبال کشور لطمه وارد نکنند.

ساختمانفدراسیونتمامطلبشستاراپوششنمیدهد

بـا اینکـه فدراسیون نشـین ها بـر ایـن باورنـد کـه بـا پـول سـاختمان فدراسـیون 

فوتبـال می شـد کـه کل طلـب شسـتا وصـول شـود و دیگر نیـازی به ایـن نبود که 

حکـم توقیـف سـاختمان باشـگاه پرسـپولیس هم توسـط دادگاه صادر شـود، اما 

ظاهـرا ایـن ادعـا چنـدان مسـتند نبـوده و ایـن سـاختمان نمی تواند به طـور تمام 

و کمـال بدهی هـای فدراسـیون را بـه شسـتا پوشـش دهد.

براسـاس محاسـباتی کـه صورت گرفتـه ارزشـگذاری انجام شـده روی سـاختمان 

فدراسـیون فوتبـال 68 میلیـارد و پانصدمیلیـون تومـان بوده که بـا توجه به طلب 

دومیلیون یورویی شسـتا از فدراسـیون فوتبال کشـور، مشـخص می شـود فروش 

ایـن سـاختمان نمی توانـد تمامی طلب آنهـا را وصول کند و همین موضوع باعث 

شـده  بحث مزایده باشـگاه پرسـپولیس هم پیش کشـیده شـود.

آتشبسباوساطتوزیرصمت

بـا توجـه بـه اینکه شسـتا یکـی از زیرمجموعه های وزارت صنعـت، معدن و تجارت 

به شـمار می رود، فدراسـیون فوتبال برای حل این مشـکل با وزیر ورزش و جوانان 

رایزنی هایـی را صـورت داد و ظاهـرا مذاکـرات دو وزیـر بـرای پایـان دادن بـه ایـن 

کشـمکش موثـر واقـع شـده و طرفیـن بـه ایـن نتیجـه رسـیدند کـه برای حـل این 

مشـکل زمـان بیشـتری را در اختیـار فدراسـیون فوتبـال قرار دهند تـا آنها بتوانند 

در فرصـت جدیـد ایـن پـول را مهیـا کـرده و مانع اجـرای حکـم دادگاه درخصوص 

توقیـف سـاختمان های تحت مالکیت فدراسـیون فوتبال شـوند.

حـالا بـا توجـه بـه موافقـت وزیـر صمـت و تاییـد توافقـی جدیـد بـرای حـل ایـن 

مشـکل مسـئولان شسـتا نیز موضع سـکوت را در پیش گرفته اند و تلاش خبرنگار 

»فرهیختگان« برای گفت وگو با یکی از مسئولان آنها بی نتیجه بود و متفق القول 

اعـلام کردنـد صحبت هـای وزیر صمت برایشـان موضع نهایی اسـت و دیگر قصد 

ندارنـد در ایـن زمینـه صحبتـی را مطـرح کرده و بـه آن دامن بزنند.

توقیفساختمانپرسپولیسبانظردادگاهبودهاست

یکـی از اتفاقـات جالـب در زمینـه کشـمکش های فدراسـیون فوتبـال و شسـتا 

ایـن بـود کـه سـاختمان باشـگاه پرسـپولیس هـم کـه تحت مالکیـت فدراسـیون 

فوتبـال قـرار دارد و در زمـان ریاسـت فدراسـیون محمـد دادکان برای سـرخابی ها 

خریـداری شـد نیـز جـزء اموالی از فدراسـیون بـود که با حکم قاضـی پرونده برای 

مزایـده گذاشـته شـده و همیـن موضـوع باعث شـد مواردی در فضـای مجازی در 

ایـن خصـوص مطرح شـود.

سـوال هـواداران پرسپولیسـی ایـن بـود که چـرا برای پرکـردن مابه التفـاوت طلب 

شسـتا از فدراسـیون، سـاختمان باشـگاه پرسـپولیس برگزیده شـده و ساختمان 

اسـتقلال کـه آن هـم تحت مالکیـت فدراسـیون فوتبـال اسـت بـرای ایـن منظـور 

انتخاب نشـده اسـت. ضمن اینکه سـرخ ها بر این باورند که در سـال های گذشته 

توانسـته اند 3۰ درصـد از پـول ایـن سـاختمان را بـه فدراسـیون فوتبـال پرداخت 

کنند و در تلاش بودند با پرداخت مابقی بدهی شـان بابت این سـاختمان سـند 

آن را نیـز بـه امـوال باشـگاه پرسـپولیس اضافه کنند.

 در این خصوص یکی از مسـئولان شسـتا به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »اینها 

موارد حقوقی اسـت که توسـط دادگاه و تیم حقوقی ما بررسـی شـده اسـت و برای 

انجـام ایـن کار دلایلـی داشـته اند و دلیلـی وجـود نـدارد کـه حـالا ایـن تصمیـم را 

بخواهیم رنگـی جلوه دهیم.«

او ادامـه داد: »انتخـاب سـاختمان باشـگاه پرسـپولیس بـا نظـر مسـتقیم قاضـی 

ایـن پرونـده صـورت گرفتـه و وکلای شسـتا هیچ نقشـی در این انتخاب نداشـتند 

و البتـه ایـن انتخـاب نیـز براسـاس میـزان طلـب شسـتا از فدراسـیون فوتبـال و 

بهایـی کـه امـوال فدراسـیون فوتبال داشـته صـورت گرفته و قطعا قاضـی پرونده 

پیگیری هایـش و قیمت گذاری هایـی کـه روی امـوال فدراسـیون فوتبـال انجـام 

شـده را بررسـی کـرده و بـه ایـن نتیجـه رسـیده کـه بهـای سـاختمان باشـگاه 

پرسـپولیس بـرای پـر کـردن مابقـی طلب شسـتا از فدراسـیون کفایـت می کند.«

بـا ایـن حـال هـواداران پرسـپولیس در ایـن چنـد روز کـه حکم توقیف سـاختمان 

باشگاه شـان صـادر شـده بـه شـدت بـه ایـن تصمیـم معتـرض هسـتند و برایـن 

باورنـد کـه ایـن اقـدام نوعـی نـگاه رنگـی بـه موضـوع بـوده و حتـی فدراسـیون به 

گفتـه افـراد مطلـع و مسـئولان فدراسـیون فوتبـال امـوال دیگـری هـم در اختیار 

داشـته کـه شسـتا بتوانـد از طریـق آنهـا طلـب خـود را وصـول کند و نیـازی به این 

نباشـد که سـاختمان باشـگاه پرسـپولیس را نیز توقیف کرده و به مزایده بگذارد.

باشگاهپرسپولیستغییرمکانمیدهد؟

از زمـان حضـور محمدحسـن انصاری فـرد در باشـگاه پرونـده ای درخصـوص 

ساختمانی که در محله چیذر تهران و متعلق به باشگاه پرسپولیس بود به جریان 

افتاد. این سـاختمان که در همکاری باشـگاه و اسپانسـر نصیب سـرخ ها شـده 

بود، به دلیل وامی که توسـط باشـگاه روی سـند آن دریافت شـده بود و اقسـاط 

ایـن وام پرداخـت نشـد بـه مرحلـه توقیـف توسـط بانک رسـید ولـی انصاری فرد با 

حضـور در باشـگاه تـلاش خـود را بـرای بازپس گیـری ایـن سـاختمان آغـاز کـرد و 

تـا حـدودی هـم در ایـن زمینه موفـق بود.

حـالا شـنیده می شـود باشـگاه بخـش قابل توجهـی از بدهـی خـود را بـه بانـک 

پرداخـت کـرده و قصـد دارد بـه زودی مابقـی ایـن بدهـکاری را هـم پرداخـت کند 

تا بتواند سـاختمان بزرگ و پنج طبقه خود را تحویل بگیرد و براسـاس سیاسـتی 

کـه در باشـگاه وجـود دارد، سـاختمان خـود را از سـاختمانی کـه سـند آن متعلق 

به فدراسـیون اسـت به محلی جدید انتقال داده و سـاختمانی در شـأن باشـگاه 

را در اختیـار بگیرد.

سـرخ ها با مطرح شـدن موضوع مزایده سـاختمان باشـگاه عزم خود را از گذشـته 

جزم تر کردند تا شرایط ساختمان جدید را هرچه سریع تر مهیا کنند تا در صورت 

اجرایی شـدن مزایـده سـاختمان های فدراسـیون فوتبـال و باشـگاه پرسـپولیس، 

آنهـا به سـاختمان جدید خـود عزیمت کنند.

پرسپولیسیهابهدنبالسندیابازپسگیریپولشان

باشـگاه پرسـپولیس در چنـد سـال گذشـته تـلاش زیـادی کـرد تـا بتوانـد سـند 

ایـن باشـگاه را بـه نـام خـودش بزنـد تـا در ادامـه ایـن قـدرت را داشـته باشـد کـه 

درخصـوص ایـن سـاختمان تصمیم گیـری کنـد اما آنهـا درنهایت تنهـا 3۰درصد 

از مبلـغ ایـن سـاختمان را بـه فدراسـیون پرداخت کردند و مابقـی آن همچنان به 

فدراسـیون نرسـیده است.

در ایـن خصـوص شـنیده می شـود باشـگاه تلاش های خود را بـرای تعیین تکلیف 

ایـن سـاختمان آغـاز کـرده و از فدراسـیون خواسـته تکلیـف سـاختمان سـئول را 

مشـخص کننـد. اگـر قـرار اسـت ایـن باشـگاه به نام پرسـپولیس شـود که شـرایط 

آن بـه باشـگاه اعـلام شـود و اگر قرار نیسـت این اتفاق بیفتـد 3۰درصد پرداختی 

باشـگاه بـه فدراسـیون بابـت ایـن سـاختمان عـودت داده شـود تـا آنهـا بتوانند با 

ایـن پـول بخـش دیگـری از بدهـی بانکـی خـود را پرداخـت کننـد و سـاختمان 

جدیدشـان را تحویـل بگیرند.

نامهمزایدهباشگاهدرفدراسیونفوتبال

ابراهیـم شـکوری کـه روز گذشـته بـا برخـی رسـانه های کشـور نشسـت خبـری را 

برگـزار کـرده بـود در بخشـی از صحبت هایـش بـه ایـن موضـوع اشـاره کـرد کـه 

نامـه ای بـرای مزایـده سـاختمان پرسـپولیس بـه دست شـان نرسـیده و مشـخص 

نیسـت ایـن اخبـار از چـه ناحیـه ای منتشـر شـده اسـت.

در ایـن خصـوص پیگیری هـای خبرنـگار »فرهیختـگان« نشـان می دهـد با توجه 

بـه اینکـه سـاختمان باشـگاه پرسـپولیس بـه نـام فدراسـیون فوتبـال اسـت، نامه 

مزایـده ایـن سـاختمان هـم بـه مالک آن ارسـال شـده و به همین جهت اسـت که 

سـرخ ها خبـری از مراحـل اداری ایـن مزایـده ندارند.

ضمـن اینکـه شـکوری در بخشـی دیگـر از صحبت هایـش یـادآور شـده کـه پـول 

سـاختمان فدراسـیون برای طلب شسـتا کافی اسـت اما مدیران شسـتا معتقدند 

ایـن موضـوع صحـت نداشـته و مبلـغ سـاختمان فدراسـیون فوتبـال نمی توانـد 

تمامـی بدهـی آنهـا را پوشـش بدهد.


